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E8_AF_9E_E8_8A_82_E7_c86_376201.htm 圣诞节来了。圣诞互

赠礼物、卡片可是习俗之一哦！发愁该怎么写圣诞卡？这里

就给大家提供一些圣诞祝福常用语，帮你解难！ Wishing you

peace, joy and happiness throughout Christmas and the coming

year. 在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福！

Warm greetings and best wishes for Christmas and the New Year! 致

以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。 It seems

that Christmas time is here once again, and it is time again to bring in

the New Year. We wish the merriest of Christmases to you and your

loved ones, and we wish you happiness and prosperity in the year

ahead. 圣诞节转眼又到，又该迎接新的一年了。我们向你及

你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在新的一年里事业

兴旺，幸福美满！ May Christmas and the New Year be filled with

happiness for you. 愿你圣诞和新年幸福无尽。 With good wishes

for a brilliant and happy Christmas season. Hope things are going all

right with you. 在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝

福！祝一切顺心如意！ Christmas comes but once a year. But

when it comes it brings good cheer. 圣诞节一年只有一次，但每

次来临都带来喜悦。 May you have the best Christmas ever. 愿你

度过最美好的圣诞节！ Wishing you much joy in the coming

year. May the warmest wishes, happiest thoughts and friendliest

greetings come at Christmas and stay with you all the year through. 

让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到



你身边，伴你左右。 A Christmas greeting to cheer you up, from

your daughters. 愿女儿的圣诞祝福带给你快乐。 At Christmas

and always, may peace and love fill your heart, beauty fill your world,

and contentment and joy fill your days. 圣诞的祝福，平日的希冀

，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界全是美满，愿你一

切称心如意，快乐无比。 Wishing you peace and love in this

Christmas season, from all your students. 祝老师圣诞节充满平安

和爱。 I hope all your Christmas dreams come true! 愿你所有的圣

诞梦想都成真！ Hope you enjoy the happiness of Christmas and

all the trimmings. 祝你享尽圣诞佳节的快乐和圣诞的礼品。 I

wish you a merry Christmas. Affection and best wishes to you and

yours. 以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。 In the

season of joy I present my sincerest wishes and kindest thoughts.

May this Christmas outshine all the rest. 在这欢乐的时节给你我最

真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。

May Christmas be a time of laughter and real joy for you. Best

wishes. 愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝

福你。 May the glow of the Christmas candle fill your heart with

peace and pleasure and make your New Years bright. Have a

love-filled Christmas and New Year! 愿圣诞的烛光带给你祥和与

喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。 Christmas should be a time

of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good

memories and loyalties renewed. But if all else is lacking - love will

do. 圣诞是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香

，殷殷祝福，美好回忆，恩爱日新。即便没有一切，只要有

爱便足矣。 With the old wish that is ever new, may the greeting do



its share toward making your Christmas a pleasant one. 老的祝福，

却又常新，愿此祝福使你的圣诞更加愉快圆满。 Numerous

loving wishes for my wife who will always be my valuable Christmas

gift and everything to me. 无尽的爱恋与祝福，献给我的爱妻，

你永远是我珍贵的圣诞礼物和我的一切！ [责任编辑:judycai]
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